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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„Mikor, kinek és milyen indokok alapján kerül térítésmentesen bérbeadásra a Papp Lászl ó
Budapest Sportaréna? ”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Ha jól tudom az ország talán legtöbb, de legalábbis legnagyobb résztvevői számú rendezvényének
helyet adó Papp László Budapest Sportaréna számos esetben térítésmenetesen került/kerül bérb e
adásba.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat:

Igaz-e a hír?
Ki dönt a térítésmentes bérbeadásról ?
Mikor, kinek és milyen indokok alapján került az elmúlt négy évben térítésmentese n
bérbeadásra a Papp László Budapest Sportaréna?

Megtisztelő válaszát megköszönőm!

Budapest, 2014 . november 24 .

-Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képvise
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